



HKEX
香港交易所

編號 **CT/074/14**

Ref. No.:

日期

Date: **17/12/2014**

香港聯合交易所有限公司

(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

The Stock Exchange of Hong Kong Limited

(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項 「滬港通」 - 機構投資者前端監控簡報會
Subject: **SHANGHAI-HONG KONG STOCK CONNECT - BRIEFING SESSIONS
ON PRE-TRADE CHECKING FOR INSTITUTIONAL INVESTORS**

查詢 參與者一般查詢熱線 (電話：2840 3626 電子郵箱：trd@hkex.com.hk)
Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline (Tel : 2840 3626 E-mail : trd@hkex.com.hk)**

參照 2014 年 12 月 15 日發出的交易所通告 (編號：[CT/073/14](#))，為使交易所參與者更清楚了解在滬股交易通下針對機構投資者而設的前端監控功能，交易所將會於 2015 年 1 月舉行簡報會。如欲參加簡報會，交易所參與者請於 2014 年 12 月 29 日 (星期一)或之前填妥並交回[附件一](#)的報名表格。

Reference is made to the Exchange circular (Ref: [CT/073/14](#)) dated 15 December 2014. The Exchange will arrange briefing sessions in January 2015 to help Exchange Participants understand more about the functionality of pre-trade checking for institutional investors for Northbound Trading under Shanghai-Hong Kong Stock Connect. To enroll in these briefing sessions, Exchange Participants are requested to complete and return the Enrolment Form in [Attachment 1](#) on or before 29 December 2014 (Monday).

現貨交易
副總裁
麥寶璇 謹啟
Olivia Mak
Vice President
Cash Trading

香港交易及結算所有限公司
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited

香港中環港景街一號國際金融中心一期12樓
12/F, One International Finance Centre, 1 Harbour View Street, Central, Hong Kong

電話 Tel: + 852 2522 1122 傳真 Fax: +852 2295 3106 網址 Website: www.hkex.com.hk 電郵 E-mail: info@hkex.com.hk